
 

 ZPRAVODAJ 
            OBCE SOBČICE- 

 

     Ročník 23                                  číslo 2    červen 2023 
 

Vážení občané, 
do rukou se vám dostává druhé číslo Zpravodaje obce Sobčice tohoto roku, který informuje o všem, co se 

událo v únoru až v červnu 2023 v naší obci.     
 

Zprávy ze zasedání Zastupitelstva obce Sobčice – konané dne 22.2.2023 a 22.3.2023 

Zastupitelstvo obce Sobčice na svých zasedáních projednalo a schválilo: 
 

 

▪ Záměr opravy budovy Sobčice č.p.49 
Na základě neoficiální ankety (41 domácností 
pro a 5 proti) zastupitelé obce vyhodnotili, že 
většina obyvatel Sobčic je pro opravu budovy 
Sobčice č.p.49 za účelem vytvoření nového 
obecního úřadu, knihovny a 2 bytových 
jednotek. Vzhledem k tomu se rozhodli 
v rozpočtu obce vyčlenit peníze právě pro tuto 
opravu ve výši 3 miliónů Kč. Jedná se pouze o 
hrubý odhad a je možné, že většina z této částky 
nebude do konce tohoto roku ani využita. Na 
zpracovaný rozpočet na opravu této budovy 
stále čekáme. Momentálně se můžete podívat 
na architektonickou studii stavby vnitřní 
dispozice 1. a 2. nadložního patra. V současnosti 
se zastavili udržovací práce na této budově, ale 
nejspíše v blízké době zaznamenáte na stavbě 
další pohyb. V souvislosti s touto opravou jsme 
kontaktovali paní Mgr. Klímovou, vedoucí 
pracovnici z Krajského úřadu 
Královehradeckého kraje pro odbor krajských 
dotací, a pana Ing. Klímu pro národní dotace. 
Jako nejvíce vhodná varianta podpory nám byla 
nabídnuta krajská dotace Program obnovy 
venkova. 
 

▪ Záměr rekonstrukce Mateřské školy Sobčice 
Zastupitelé obce Sobčic také schválili částku ve 
výši 1 milionu Kč v rozpočtu obce pro 2023 pro 
výměnu plynového kotle a nové ústřední topení 
a zateplení stropů školky. Tato částka je opět 
pouze hrubým odhadem a nebude vyčerpána, 
jelikož jsme se rozhodli pro odložení záměru 
zateplení stropů, aby se během letních 
prázdnin Mateřské školy Sobčice stihla výměna 
akumulačních kamen za nové topení. 
V současné době máme poptané 3 dodavatele 
pro realizaci tohoto záměru. Doufáme, že 
výměna topení proběhne toto léto a úspora na 
energiích bude značná a viditelná už po této 
zimě. V minulém roce stála elektrická energie 

pro MŠ 220 000 Kč. Současně bychom chtěli 
poděkovat paní Daně Bílkové za spolupráci a 
vstřícné jednání při řešení zajištění plynu ve 
školce. 

 

▪ Snížení nejvyššího povoleného počtu dětí 
Mateřské školy Sobčice v rejstříku škol a 
školských zařízení 
Mateřská škola Sobčice už delší dobu nebyla 
plně kapacitně naplněna a ani neměla 
dostatečnou kapacitu zařízení pro 28 dětí. 
Z tohoto důvodu jsme se rozhodli kapacitu 
školky oficiálně snížit na 24 dětí, abychom 
nemuseli dokupovat další vybavení do školky, 
které by se tam stejně nevešlo. V roce 
2023/2024 bude kapacita MŠ opět naplněna. 

 
 

▪ Povolení k převodu nerozděleného 
hospodářského výsledku zisku za rok 2022 – 
Mateřská škola Sobčice 
V roce 2022 MŠ Sobčice ušetřila ve svém 
rozpočtu cca 20 000,- Kč, které budou 
převedeny do rozpočtu MŠ na tento rok. 

 

▪ Návrh rozpočtu Mateřské školy Sobčice, 
příspěvková organizace, na rok 2023 
Pro rok 2023 se počítá v rozpočtu obce Sobčice 
pro rozpočet MŠ Sobčice s částkou 456 012 Kč. 
Celková částka je vysoká kvůli vysokým zálohám 
na elektrickou energii, takže doufáme, že příští 
rok bude příznivější stav. 

 

▪ Návrh rozpočtu obce Sobčice na rok 2023 – 
schválení 
Pro rok 2023 byl schválen přebytkový rozpočet 
(148 573 Kč), předpokládají se příjmy ve výši 
8 791 008 Kč a výdaje ve výši 8 642 435 Kč. 
Veškeré zásadní předpokládané výdaje byly 
uvedeny na zasedání zastupitelstva obce a 
schváleny (viz informace výše), další výdaje jsou 
neměnné oproti minulým letům, z kterých také 
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současný rozpočet vychází, takže například na 
kulturu se počítalo s částkou ve výši 119 900 Kč, 
částka pro dobrovolné hasiče je 75 000 Kč, atd. 
Návrh rozpočtu a schválený rozpočet byl řádně 
vyvěšen, a jelikož jsou členové zastupitelstva 
noví, tak jsme jeho podobu konzultovali 
s pracovníky finančního auditu. Pokud mají 
obyvatelé Sobčic zájem o náhled do 
podrobného rozpočtu a mají dotazy týkající se 
rozpočtu, mohou samozřejmě v úředních 
hodinách navštívit obecní úřad, kde jim bude na 
vyžádání předán podrobný rozpočet obce. 

 

▪ Prodej stavebního pozemku č. 2 (pozemek 
s p.č. 57/12 a 793) 
Byl schválen prodej posledního stavebního 
pozemku „Vobořilova statku“ panu O.Z. a T.Š. za 
949 000 Kč. 
 

▪ Obecně závazná vyhláška obce Sobčice o 
místním poplatku z pobytu – schválení 
Obec vydáním této vyhlášky bude mít přehled o 
ubytovaných osobách v rekreačních objektech a 
současně bude vybírán poplatek ve výši 5 Kč za 
osobu za každý započatý den pobytu, s výjimkou 
dne jeho počátku. 
 

▪ Obecně závazná vyhláška obce Sobčice o 
společném školském obvodu spádové základní 
školy – Základní škola a mateřská škola 
Chomutice – schválení 
Vydáním této vyhlášky bylo dokončeno 
vytvoření společného školského obvodu, který 
je obec povinna zřídit na základě zákona č. 
561/2004 Sb., o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání 
(školský zákon). Netýká se mateřské školy! 
 

▪ Finanční dar – vlastivědný časopis POD 
ZVIČINOU 
Vlastivědný místní časopis POD ZVIČINOU je 
podporován každý rok finanční částkou 2 000 Kč. 
Časopis vychází pod záštitou gymnázia v 
Hořicích od roku 1996 a to 5krát ročně. 
Obyvatelé sis jej můžou zapůjčit v naší knihovně. 
 

▪ Souhlasné vyjádření k uložení sítí do pozemku 
obce, k připojení na vodovod ve vlastnictví 
obce, k existenci sítí - pozemek p.č. 26/1 (k.ú. 
Sobčice), paní D. 
 

 

 

▪ Různé – diskuse a další informace na závěr 
zasedání zastupitelstva obce: 

o Proběhlo výběrové řízení na pozici 

„Pracovník údržby veřejné zeleně“, kde 

byli přihlášeni 4 zájemci a zastupitelé 

obce vybrali pan M.B. a M.M. 

o Proběhlo výběrové řízení na pozici 

„Pracovník na úklid obecního úřadu a 

veřejných prostor“, kde byly přihlášeny 

3 zájemkyně a zastupitelé obce vybrali 

paní M.K. 

o Byl vyzván Krajský úřad 

Královehradeckého kraje k vyjádření ke 

způsobu odkanalizování a čištění 

odpadních vod obce Sobčice, a 

současně bylo i osobně diskutováno s 

paní Ing. Kateřinou Melnykovou (odbor 

ŽP, Hořice). V současné době dle zákon 

č. 20/2004 Sb. (Vodní zákon) je 

povinnost zajistit odkanalizování a 

čištění odpadních vod nad 2000 

ekvivalentních obyvatel. Což je, jak se 

zastupitelé obce dozvěděli u paní 

Melnykové, i v současné době problém 

a stále v některých obcích nad 2000 

obyvatel není tento stav vyřešen 

(důvodem jsou nedostatečné dotace). 

Z tohoto důvodu byla pro obec Sobčice 

zdůrazněna potřeba pravidelného 

vyvážení septiků a oprava stávající 

kanalizace, což umožní současně 

opravu chodníků. 

o Panem Markem Barešem byli 

zastupitelé obce upozorněni na to, že 

stávající výzbroj hasičské jednotky 

Sobčice je v přípustném a dobré stavu 

pro činnost, ale stále zůstává 

nezajištěno personální řízení jednotky. 

Na základě rozhodnutí zastupitelstva 

obce Sobčice byla podepsána smlouva 

s SDH Ostroměř, který od této doby 

zajišťuje protipožární ochranu za 

15 000 Kč ročně. 

 

Veronika Danková 
 
 
 

 

 

 



ARCHITEKTONICKÁ STUDIE STAVBY VNITŘNÍ DISPOZICE 1. NADLOŽNÍHO PATRA – SOBČICE Č.P. 49 

 

ARCHITEKTONICKÁ STUDIE STAVBY VNITŘNÍ DISPOZICE 2. NADLOŽNÍHO PATRA – SOBČICE Č.P. 49 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

INFORMACE K PLÁNOVANÉ AKTUALIZACI ÚZEMNÍHO PLÁNU OBCE 
 

V následujícím roce (do května) bude aktualizován Územní plán obce Sobčice. Pokud máte jakékoliv návrhy 
na změnu územního plánu, prosím podávejte Vaše žádosti emailem na adresu ou@sobcice.cz nebo vložením 

do schránky Obecního úřadu v Sobčicích. 

INFORMACE K PLATBĚ POPLATKŮ 
 

Obyvatelé obce Sobčice, kteří stále nezaplatili poplatky, prosím o zaplacení v úředních hodinách Obecního 
úřadu Sobčice, to jest každou středu od 17:30 do 19 hodin uhradit poplatky za stočné, psy a za odvoz 

komunálního odpadu. Též je možnost zaslat žádost o zaplacení prostřednictví SMS zprávy (724 180 458) 
nebo emailem (ou@sobcice.cz). Zpětně bude odeslána informace o výši poplatku a číslo bankovního účtu 

obce, na který lze poplatek zaslat. Ceny veškerých poplatků jsou stejné jako v minulém roce. 
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INFORMACE K VÝVOZU SEPTIKU 
Také v roce 2023 zůstává povinnost majitelů nemovitostí, kde bydlí více než 2 osoby, předkládat 

doklad o vývozu septiku či domovní ČOV. Ti z vás, kteří mají vývoz zajištěn přes obecní úřad, toto potvrzení 

předkládat nemusí. Evidujeme ho. 
                        

                                                             PRAVIDLA ČETNOSTI VÝVOZŮ: 

CHALUPÁŘI A MAJITELÉ NEMOVITOSTI, kde bydlí 1 – 2 osoby – předkládají doklad 
o vývozu 1 x za 2 ROKY. 

 

V ostatních případech 1x za rok. 
 

Lidé, kteří mají zájem o vývoz septiku, se mohou hlásit na obecním úřadě každou středu v době úředních 
hodin od 17:30–19 hod., nebo formou SMS na telefonním čísle 724 180 458. 

 

  

HOSPODAŘENÍ OBCE, stav k 21.6.2023 
 
- účet u ČNB …………………………………….   301.891,- Kč 
- účet u České spořitelny ………………… 14.091.006,-Kč 
- pokladna ……………………….…………..…..    53.622,- Kč 

ZMĚNA ÚŘEDNÍCH HODIN OBECNÍHO 
ÚŘADU SOBČICE 

KAŽDÁ STŘEDA OD 17:30 DO 19:00 
 
Děkuji za pochopení, v případě nutnosti 
můžete volat na tel. 724 180 458 či napsat 
email na ou@sobcice.cz 



K 100. narozeninám se dočká zbourání – historie vlakové zastávky Sobčice 

Sobčice jsou jednokolejná a mezilehlá zastávka, ležící v převážně rovném úseku trati u přejezdu (č. P3118) se silnicí 

III. třídy (č. 32750), vedoucí ze Sobčic do Podhorního Újezdu. 

Zastávka Sobčice (původně 

Sobchitz/Sobšice) byla 

vybudována na odbočné trati 

společnosti Rakouské 

severozápadní dráhy (ÖNWB) 

vedoucí z Ostroměře do Jičína u 

strážního domku č. 1. Byla 

zprovozněna 30. dubna 1880 a v té 

době ji tvořilo pouze jednoduché 

sypané nástupiště. Prodej jízdenek 

probíhal z kanceláře strážního 

domku. Pro pohodlí cestujících 

byla v roce 1904 instalována na 

nástupišti starší vozová skříň, 

sloužící jako čekárna. V roce 1911 

bylo dotčenými okolními obcemi 

žádáno ředitelství drah o zřízení 

nákladiště, stanovisko bylo 

záporné a k jeho výstavbě nikdy na zastávce Sobčice nedošlo. Zastávka Sobčice patřila na trati k těm intenzivně 

využívaným a stávající malá veranda u strážního domku přestávala provozně dostačovat, a tak byla na počátku roku 

1923 v Sobčicích dána k užívání nová zděná čekárna – stejná byla vystavěna i v nedalekém Kovači. Od 1. ledna 1924 

je zastávka přejmenována na dodnes používané jméno Sobčice.  

 

 

 

 

Jednokolejná zastávka leží celá v rovném úseku trati, u železničního přejezdu se silnicí III. třídy, který je chráněný 

světelnou signalizací s pozitivní indikací do DK Ostroměř (PZS 3SBI). Délka nástupiště je 85 metrů a tvoří ho 

betonové panely položené na konzolách typu SUDOP. Nástupiště zastávky je osvětleno třemi lampami, které 

ovládá soumrakové čidlo. Soubor staveb zastávky tvoří původní přestavovaný strážní domek s menší verandou, 

stavba technologického zabezpečovacího zařízení přejezdu, zděná čekárna, k ní se přimykající dřevěné toalety a 

plechový přístřešek na kola. V původním strážním domku je kancelář pro komerční obsluhu zastávky s malým 



výdejním okénkem, které směřuje pod verandu a v zadní části budovy je byt – ten je v současné době (2020) 

obývaný. Původní zděná čekárna bývala vytápěná a dnes (2020) již postrádá prosklení oken i dveře. Na levé straně 

čekárny pak nalezneme již nepoužívané dřevěné suché toalety, a naopak hojně využívaný plechový přístřešek s 

kovovým stojanem na kola. Mobiliář zastávky tvoří dřevěná lavička, umístěná pod verandou a odpadkový koš. 

Jízdenky se na zastávce Sobčice přestaly prodávat na konci roku 1994. Zastávka obsluhuje hlavně obec Sobčice, 

na jejímž kraji leží, z turistického hlediska není nijak zajímavá. Do roku 2019 zde býval rozcestník zrušené zelené 

turistické značky vedoucí přes hřeben chlumu do Mlázovic. 

Jitka Šidáková 

 

Ohlédnutí za školním rokem v mateřské škole Sobčice 

Nový rok 2023 jsme program v mateřské škole zahájili projektovým dnem „Otesánek a jídlo“, kdy nám paní Mgr. 

Radka Drobná ukázala zdravá a nezdravá jídla, abychom lépe vyhnali z těla nabraná povánoční kila. Navštívila nás 

také odbornice na logopedii, paní Ilona Víznerová s pohádkou „Jak šla Šášinka do školy“.  

I další aktivity nám šli s nadšením. V březnu jsme šli s dětmi k potoku vynášet „Moranu“. Tím jsme přivítali jaro, 

které letos nechtělo dlouho dorazit. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Na zahradě mateřské školy děti pravidelně pečují o nový ovocný strom – „Holovouský malináč“, který byl na 

podzim zasazen spolu se zastupiteli obce Sobčice. 

 

V dubnu proběhlo v mateřské škole setkání s rodiči našich dětí při 

příležitosti „Velikonočních dílniček“. Společně jsme tvořili beránka z vlny 

a malovaného zajíčka z kartonu. Děti si také samy zasely obilíčko. Přijali 

jsme také pozvání do místního zámku, kde se dětem moc líbilo. 



 

Na konci dubna jsme oslavili „Slet čarodějnic a čarodějů“, kdy jsme si užili den plný kouzel, soutěží, tance s hudbou 

a samozřejmě ochutnávku různých lektvarů. 

Květen jsme již tradičně oslavili 

s maminkami na jejich „Svátek 

matek“, kdy děti recitovaly 

básničky a společně tancovaly. 

V neposlední řadě nás navštívila 

Paní Irena Fenyklová s 

„Knihadýlkem“ a její novou 

pohádkou „O vlkovi“, která je vždy 

pro děti plná zábavy a 

společného hraní. 

Z dalších tradičních akcí je jako 

každý rok nejvíce očekávané 

„Loučení s předškoláky“ spojené 

se zahradní slavností a dětským 

dnem plným soutěží a her. 

 

Letos do základní školy odchází čtyři předškoláci – Natálie Koudelková, Petr Munzar, Dominik Hetfleiš a Vítek 

Trnka. 

Školní rok završíme společným fotografováním, které nám zajišťuje pan Vosáhlo. 

K zápisu pro nový školní rok 2023/2024 přišly dvě děti. Avšak vzhledem ke vzdělávání dětí dvouletých a dětí 

s podpůrnými opatřeními bude kapacita mateřské školy opět naplněna.  

Od září dojde také k personálním změnám. Na mateřskou dovolenou nám odchází skvělá paní učitelka Klára 

Císařová. Tímto bych jí chtěla moc poděkovat za výbornou spolupráci a pozitivní nadšení při každodenní práci s 

dětmi. Poděkování patří všem zaměstnancům mateřské školy za jejich odvedenou práci, starost, péči a trpělivost. 

Také děkuji paní starostce Ing. Veronice Dankové a zastupitelům za spolupráci. 

Věřím, že i další školní rok bude plný zábavy, her, a především spokojených dětí. 

 

Za mateřskou školu Bc. Tereza Marečková – ředitelka MŠ 

 



 

SDH Sobčice  

Začátek roku jsme zahájili naši činnost uspořádáním plesu, který se 

koná v druhé půli února. Ples proběhl bez problémů a všichni se snad 

dobře bavili. Ještě jednou děkujeme všem, co nás podpořili a 

navštívili tuto akci. Budeme se na vás těšit opět v příštím roce a to 

17.2.2024. 

V prvním dubnovém víkendu proběhl pod vedením Marka Bareše 

úklid příkopů. Je to k neuvěření, ale sebralo se 6 pytlů odpadu. Je 

smutné sledovat, kolik nepořádku jsou někteří z nás schopni do 

příkopu naházet. Děkujeme všem za pomoc při úklidu. 

V květnu jsme v naší obci pořádali okrskovou soutěž v požárním 

sportu. Přes velké obavy ohledně počasí, se naštěstí vše povedlo a 

počasí nám nakonec přálo. Bohužel jsme na domácí půdě nedosáhli 

takových výsledků, které jsme si přáli. Zúčastnilo se družstvo žen, 

kterým se nepovedl útok, a proto měly neplatný pokus. Muži si vedli 

o něco lépe a obsadili 7.místo. Družstva dětí bojovaly, co jim síly 

stačily. Naši mladší měli bohužel také neplatný útok a obsadili 

4.místo. Starší si vedli o něco lépe a obsadili krásné 1.místo. Gratulujeme všem závodníkům a zároveň jim 

děkujeme za reprezentaci naší obce.  

Stále sbíráme elektroodpad. Sbor pro občany Sobčic zajišťuje bezplatný odvoz starých elektrospotřebičů, v 

případě zájmu prosíme kontaktujte pana Suchého na čísle 705 004 315 nebo pana Hetfleiše na čísle 720 732 119. 

 

V červenci nás čeká oslava 135 let od založení. Toto výročí oslavíme v sobotu 1.července 

od 14 hodin na hřišti, kde bude vysvěcen nový prapor našeho sboru. Dovolte, abych vás 

pozval na tuto oslavu. Občerstvení bude zajištěno. Dobrou náladu vezměte s sebou. 
 

Za SDH Sobčice  

starosta Michal Suchý 
 
Umění vojenství 1600 – 1648 
recenze knihy 

Třicetiletá válka ovlivnila celkovou mocenskou rovnováhu v 

Evropě a před podpisem vestfálského míru docházelo k 

bitvám na souši i na moři. Pod prapory armád katolické i 

protestantské strany umírali muži, kteří plnili rozkazy svých 

velitelů, z nichž generálové Albrecht z Valdštejna a Matyáš 

Gallas zanechali mj. dějinný odkaz v severovýchodních 

Čechách jako vlastníci rozsáhlého pozemkového majetku a 

s ním spojeného hospodářského celku. O třicetileté válce 

bylo řečeno a napsáno mnohé, ale kniha od Mgr. Tomáše 

Kocha je poněkud odlišná.  

V publikaci Umění vojenství 1600 – 1648 je celkový obraz 

vojenského života (a smrti v boji) 1. poloviny 17. století 

popsán pohledem na odlišnou strategii vojenských „škol“ 

několika zemí, bitevní taktiku jednotlivých armád, celkovou 

organizaci vojenských těles i jednotlivých bojových formací. 

Zásluhou autorova badatelského přístupu se lze dovědět 

informace o vizuálním vnímání bitev a reáliích polních 



tažení i vojenského tábora, které se týkaly vojáků i osob zajišťujících trén. Značný prostor je věnován postupným 

změnám vojenství - v této souvislosti je zmíněna reforma lehkého jezdectva provedená Albrechtem z Valdštejna. 

Také schopnosti Matyáše Gallase, vrchního velitele císařské armády (po smrti generalissima Valdštejna), jsou 

objektivně posouzeny – přezdívka Kazivoj (pro jeho údajnou neschopnost velet velkým bojovým formacím) tedy 

částečně platila, neboť Matyáš Gallas byl úspěšný zejména při obléhání strategických bodů – hradů, měst, 

pevností. 

Kniha Umění vojenství 1600 – 1648 je informativně objevným a počtem stran nejrozsáhlejším svazkem edice 

Útrapy a hrůzy třicetileté války - její text doplňují kvalitní černobílé i barevné fotografie, pouze někde si zařádil 

„tiskařský šotek“.   

Mgr. Tomáš Koch - Umění vojenství 1600 – 1648: Základy vývoje taktik a formací v 1. polovině 17. století, edice: 

Útrapy a hrůzy třicetileté války - sv. 10, ISBN: 978-80-88030-70-6, 218 str. + 16 str. barevné přílohy, 1. vyd., Bohumír 

Němec – Veduta, České Budějovice v roce 2023 (v tiráži uveden rok 2022).     

Stanislav Vaněk   

 

Kultura v Sobčicích 

 

Dětský karneval 

25. 2. 2023 se uskutečnil karneval pro děti 

na sále obecního hostince. Programem 

provázel kouzelník MAGIC DUO-Radek a 

Simona. Obecní úřad připravil pro děti 

balónkovou výzdobu a paní Šidáková s 

dětmi v knihovně vyrobila krásná sluníčka. 

O občerstvení se postaral obecní úřad v 

podobě párku v rohlíku a pitíčka. Během 

odpoledne si děti zasoutěžily a byly 

odměněny drobnými sladkostmi. 

Maškarního karnevalu se zúčastnilo 

celkem 54 dětí, které si na závěr odnášely 

připravené balíčky se sladkostmi a ovocem. 

Všem zastupitelům obce a jejich rodinám 

děkujeme za pomoc při organizaci této 



akce, zvláště děkujeme paní Fikarové za přípravu a darování balíčků a sladkostí pro děti a panu Kořínkovi za 

občerstvení pro děti. 

 

Rej čarodějnic 

30. 4. 2023 připravil obecní úřad v 

prostoru hřiště rej čarodějnic. Děti si 

mohly vyrobit čarodějnici z přírodních 

materiálů. Pomoc při výrobě čarodějnic 

zajišťovala za Sobčickou akční skupinu 

SASKA paní Lada Poppy, které moc 

děkujeme. Během odpoledne se děti i 

dospělí zapojili do čarodějnické bojovky, 

která byla odměněna drobnými cenami. 

Každý návštěvník si mohl opéct buřta a o 

další občerstvení se postaral Zděněk 

Kumsta s dcerou Markétou a synem 

Davidem. I jim patří velké díky za perfektní 

servis a výzdobu areálu. Příjemné 

odpoledne i večer provázela 

reprodukovaná hudba. 

Členové zastupitelstva s rodinami 

připravili pěknou vatru včetně 

čarodějnice, která v podvečerních 

hodinách zmizela v krásném ohni. Po 

spálení čarodějnice a ukončení bojovky 

zábava neskončila a pokračovala ve 

sportovním duchu, kdy mladí i starší 

obyvatelé Sobčic hráli na hřišti fotbal a 

basketbal až do večerních hodin. Celé 

akce se zúčastnilo 40 dětí a 55 dospělých. 

Poděkování patří i panu Kořínkovi za 

darování buřtů na tuto akci. 

 

 



 

Dětský den 

3. 6. 2023 se v Sobčicích konal dětský den na téma „Tlapková 

Patrola“. Na sportovní areálu bylo připraveno 9 stanovišť se 

soutěžemi. Děti si mohly vyzkoušet obratnost v opičí dráze, při házení 

míčků na Marshalla, při slalomu s míčkem na lžičce, nebo trpělivost 

u chytání rybiček na prut, při věšení ponožek a zavazování tkaniček, 

či procvičit paměť u puzzle a spojování stop se správným zvířátkem.  

Jejich úkolem bylo nasbírat všechny samolepky členů Tlapkové 

patroly na kartičku, u každého stanoviště navíc získaly drobnou 

odměnu. Za vyplněnou kartičku byly na konci odměněny balíčkem a 

medailí. Celé odpoledne si děti užívaly skákání na nafukovacím hradu 

se skluzavkou. Velkou atrakcí bylo pro kluky ale také pro holky střílení 

vzduchovkou, za které děkujeme panu Bílkovi. Velkou radost měly 

děti také z malování na obličej, kterou obstarala Marcela Karešová a 

Tereza Bartošová (díky a díky). Mohli jsme ochutnat skvělé palačinky 

paní Renaty Petrové, které moc děkujeme. Na hřišti bylo zajištěno 

občerstvení paní Janečkovou. Děkujeme všem, kteří se na organizaci 

dětského dne podíleli, na stanovištích nám pomáhala paní 



Zahálková, Kořínková, Nováková, 

Bílková, Laryšová Dalibora a Lea, 

Skotnicová, Scháňkovi, Jebavá, 

Konečný. Za celkovou organizaci akce 

patří velké díky zvláště Denise 

Karešové, Tereze Bartošové a Světluši 

Fikarové. 

 

 

 

Světluše Fikarová 

a Veronika Danková 

 

 

Na jaké další akce se určitě můžete těšit? 

2.9.2023 – Sousedské posezení – k poslechu bude hrát kapela Nepal Band 

23.9.2023 – Drakiáda (spolufinancována z 

finančních prostředků MAS Podchlumí, z.s.)  

V plánu jsou i další akce, o kterých Vás budeme včas informovat. 

 

Rozloučili jsme se:   
• v říjnu v roce 2022 s panem Pavlem Johnem ve věku 52 let, 
• v březnu v roce 2023 s paní Zdenou Konečnou ve věku 85 let,  
• v dubnu v roce 2023 s paní Miluškou Mádlovou ve věku 91 let, 
• v červnu v roce 2023 s panem Josefem Pospíšilem ve věku 60 let. 

  

                     Čest jejich památce. 

 

Poděkování 

Chtěla bych poděkovat paní Šidákové a všem šikovným dětem, které v knihovně v Sobčicích vyrobily krásná 

přáníčka pro babičky ke Dni Matek. Také bych chtěla poděkovat paní Fikarové za zajištění květin a paní Václavíkové 

a paní Fikarové za předání přáníček. 

 

Veronika Danková 
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